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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbel i

választ igénylő kérdést kívánok intézni a nemzetpolitikáért felel ős tárca nélküli miniszterhez,

mint a tárgyban illetékes kormánytaghoz

„Mikor kerül sor a nemzeti jelentőségű intézmények listájának felülvizsgálatára? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Jobbik Magyarországért Mozgalom támogatja a nemzeti jelent őségű intézmények

létrehozását, ezt korábban is minden alkalommal hangsúlyoztuk, jómagam legutóbb a határo n

túli magyarokra vonatkozó kormányzati feladatok végrehajtásáról szóló parlamenti vitában .

Azonban kénytelenek vagyunk minden alkalommal hozzátenni, hogy az intézménye k

kiválasztása nem a megfelel ő módon zajlott. Az 56 intézménybő l álló lista kialakítása során

számos külhoni magyar szervezet és intézmény élt panasszal, ráadásul a magyarország i

ellenzéki pártokat még a javaslattételb ő l is teljes mértékben kizárták . Reményre adott azonban

okot az, hogy a döntés szerint a listát minden évben felülvizsgálják, és ha szükséges ,

módosítják majd.

A Magyar Állandó Értekezlet 2012 őszén megtartott ülésén — sokadszorra előadott

kritikánkra válaszul — Ön azt közölte, hogy a következő felülvizsgálat során már az ellenzéki

pártok számára is biztosítani fogja a Kormány az el őzetes véleménynyilvánítás és javaslattéte l

lehetőségét. A Jobbik konstruktív nemzeti ellenzékként és a nemzetpolitikai kérdések



elkötelezett támogatójaként arra törekszik, hogy valóban széles alapú konszenzus övezze a

külhoni magyarok támogatásával kapcsolatos magyarországi döntéshozatalt, ezért köszönette l

vettük és élni is kívánunk ezzel a lehetőséggel . Sajnos azonban bővebb információt az ügyben

még nem kaptunk, pedig lassan eltelik az első negyedév .

A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

Mikor kerül sor a nemzeti jelentőségű intézmények listájának felülvizsgálatára ?

Pontosan hogyan zajlik majd az ezzel kapcsolatos eljárás ?

A magyarországi ellenzéki pártoknak mikor és milyen formában lesz a

javaslattételre lehetőségük?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . március 13 .

Szávay István

Országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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